
Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 16. juni. 2022 
Tidspunkt: 17.00-19.00 
Mødeleder: Tina Joensen 
Referent: Kristine Baltsersen 
 

Rikke har kage med       

Deltagere: Tina Joensen, Kristine Herløv Baltsersen, Michael Larsen, , 
Maja Topp Nielsen, Sara Schnack, Pernille Jørgensen, Rikke Stenspil, 
Marianne Folmer Nielsen, Lene Jensen, Lone Mortensen, Victoria, 
Kristine, Christina, Pia 
Fraværende:  
 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

1. Godkendelse af 
dagsorden (B) og referat 
fra sidste møde 
 

Godkendt. Michael 

2. -Præsentation af nye 
skolebestyrelse-
smedlemmer. 
 
-Skrive adresser og 
telefonnumre til 
hjemmesiden 
 
-Foto til hjemmesiden 
 

Ny valgte: 
Kristine forælder fra børnehuset. 
Victoria forælder fra skolen.  
Christina personale fra børnehuset. 
 
Fratræder:  
Pia forælder fra skolen.  
Lone fra børnehaven 
 
Dem som ikke er på valg er: 
Lene pædagog SFO. 
Rikke forælder skole. 
Michael forælder skole 
Maja forælder skole. 
Sara forælder skole. 
Pernille forælder. 
Krulle lærer skole. 
 

alle 

3. Nyt fra Børnehuset (O) 
 

De holder snart afslutning for de kommende 
skolebørn, hvor de skal overnatte.  
De andre børn har haft fokus på at Krible krable. 
 

Kristine 

4. Nyt fra sfo (O) 
 

Det går rigtigt godt nede i SFO, de har fået lavet en 
masse nyt i deres forskellige rum. Børnene er rigtigt 
glade for Tim. 
Der vil være fælles pasning i sommerferien sammen 
med Hvidebæk SFO her i Rørby.  
SFO har lavet nogle aktiviteter som har med skolens 
emneuge at gøre. Spillerummet holder åben tre dage 
om ugen, i en time.  

Kristine/ Tina 

5. Arrangement d. 22. juni 
Grillfest og udstilling 
  
 

Michael og Rikke finder Grill.  
Forældrene skal selv medbringe mad. 
Alle er velkommen, til at komme og se hvad deres 
børn har lavet i løbet af emneugen. Det starter kl. 17 
og slutter kl. 19. Der bliver lagt en invitation ud på 
Aula.  

alle 



6. Arrangementer for 
kommende skoleår  
Forældrerådene 
Forældremøde 
Skolebestyrelsen (D) 
Skolen (B) -b.la. 
Juletræsfest,  
 

Fremadrettet vil lærerne ikke deltage i juletræsfesten, 
det vil kun være for børn og forældre. Bestyrelsen står 
for Arrangementet og planlægning. 
 
Forældrerådet i indskolingen vil den 12. aug. holde en 
velkomstfest, for de nye 0. kl. børn og forældre, så de 
kan lære hinanden at kende i indskolingen. 
Hvad gør man fremadrettet med klassekassen,  
Kunne man købe noget legetøj til fælles brug, eller 
skal de gemmes til deres lejrskole.  
 
Hver klasse finder en kassér, som holder styr på 
deres klassekasse, så kan de selv bestemme hvad de 
bruger deres penge på.  
 
Der har været nogle gode tilbagemeldinger, på 
forældremødet, omkring sammenlæsning.  
 
Der skal laves nogle retningslinjer/ anbefalinger for 
hvordan man holder fødselsdage, nu hvor børnene er 
opdelt i grupper. 
 
Tina, Rikke og Victoria laver et udkast inden 
sommerferien.  
 
Juletræsfest bliver lavet om til en nytårskur. Den bliver 
holdt den anden weekend i jan.  
Der skal findes en kassér, efter sommerferien, til at 
styrer de penge som kommer ind fra fælles 
arrangementer.   
 
 

Fra deltagere 
på 
forældremød
erne 
 
Tina 

7. Hvordan får vi 
forældreengagement og 
hvordan får vi sat Rørby 
skole på landkortet? (D) 
 

 
Det vil være en god ting, at få Kalundborg nyt ud og 
tage billeder af afslutninger på deres emneuge. 
 

Tina 

8. 
 

-Bekræftelse af disse 
datoer til skolebestyrelsen 
næste skoleår (B) 
 
 
 
 
 

 
05-09-22,  
25-10-22,  
30-11-22,  
12-01-23,    
27-02-23,  
12-04-23,   
25-05-23, 
 
 

Tina 

9. Eventuelt (O) 
 

 
Man skal huske at man ikke må udtale sig om 
forældre, børn og lærere, som bestyrelsesmedlem. 
Henvis til skolelederen hvis i får nogle henvendelser, 
som i er i tvivl om.  
 
Der bliver sendt et høringssvar, til børn og unge 
udvalget for at høre om, det vil være muligt at få lavet 
en vuggestue i børnehuset.  
 

 



Forældrene ønsker at der bliver, meld ud i god tid, 
hvis der bliver noget Lucia i år.  
 

 

 


